
Geachte College,

Wij hebben vernomen dat er via de Metropoolregio een nieuwe aanvraag is ingediend bij 
het Rijk voor wat betreft de Regio Deal. Het standpunt dat de groei van de regio naast het 
verbeteren van de bereikbaarheid en woningbouw ook om aandacht en investeringen op 
maatschappelijke thema's vraagt kunnen wij alleen maar beamen.

Wij zijn als fractie wel nieuwsgierig naar het proces en de totstandkoming van de lijst van 8 
maatschappelijke voorzieningen. Ons valt op dat er geen investering op maatschappelijk vlak 
voor Veldhoven bij zit. Dat terwijl in het coalitieprogramma duidelijk een visie stond voor 
een eventuele Culturele hotspot.

Vragen voor het college:

1. Hoe is het proces voorafgaand aan de aanvraag verlopen?
2. Heeft Veldhoven ook suggesties aangedragen?
3. Zo ja, welke aanvraag heeft Veldhoven bij de MRE ingediend?
4. Mochten wij een aanvraag hebben ingediend wat zijn de argumenten dat deze niet 

zijn gekomen in de uiteindelijke lijst met de 8 voorziening aanvragen?
5. Zijn er verbeterpunten voor Veldhoven zodat wij beter aansluiting krijgen bij dit 

proces en dat het de kans om mee genomen te worden in toekomstige aanvragen 
vergroot?

6. Zo ja, wat is daarvoor nodig?

Met vriendelijke groet, 
Chantal Gonzalez 
VVD-fractie


